
Vragen aan college over toekomst MFA het Trefpunt, Milsbeek .
Agendapunt ‘Het stellen van vragen’, besluitvormende raadsvergadering d.d. 13 maart 
2023. 
 
 
Het Trefpunt in Milsbeek vervult al 55 jaar de functie van multifunctionele 
accommodatie in het dorp. 
De accommodatie werd in het verleden opgericht als stichting Gemeenschapshuis, een 
inwonersinitiatief met als doel “het exploiteren en beheren van een gemeenschapshuis, 
teneinde plaatselijke verenigingen en instellingen op geestelijk, sociaal, cultureel en 
recreatief terrein ruimte te verschaffen voor ontplooiing van haar activiteiten, zonder 
winstoogmerk”.

De huidige eigenaar stopt dit jaar met de exploitatie, het pand staat inmiddels in de stille 
verkoop. Daarmee is de toekomstige gebruiksfunctie van het pand ongewis. 
Dit kan een grote impact gaan hebben op de leefbaarheid in het dorp Milsbeek. Het pand 
wordt veel gebruikt door verenigingen en stichtingen, en er is momenteel geen 
alternatief voor grote bijeenkomsten. 
Vandaar dat wij van mening zijn dat het wenselijk zou zijn om de MFA functie voor het 
dorp te waarborgen. 
 
 
Onze vragen zijn derhalve: 

• Is het college bereid om met de eigenaar van het Trefpunt in gesprek te gaan, om 
de mogelijkheden te verkennen om de MFA functie van het Trefpunt voor 
Milsbeek te kunnen waarborgen?  

• Zo ja, kan de raad een terugkoppeling krijgen van het gesprek teneinde om van 
daaruit de verdere route te kunnen bepalen om te trachten de MFA functie voor 
Milsbeek te kunnen behouden? 

Ronnie Rutten

Fractie CDA Gennep

Deze vragen worden ondersteund door fracties SP, ELsss, en D66.


